
RAPPORT LINN VASSBOTN 2023 
 
JANUAR 2023 
 
Nytt år betyr nye muligheter. Vi begynner året med snø og snø. Dette har resultert i 3 ganger 
brøyting denne mnd. 
Vasking av klubbhus x3 denne mnd. Vi er i gang med møter og jegerprøvekurs. Alle 
aktiviteter skal planlegges for nytt semester og alt skal på plass. Vi tilpasser noe, blant annet 
hagletrening for damer er lagt til vanlige torsdager i ordinær åpningstid. Da sparer vi tid og 
penger. 
Jaktfelt for alle, mandager og jaktfelt damer tirsdager går som vanlig. Junior er på plass og 
booket og nye anleggsbukker er på plass samt mer hørselvern. 
Videre så har vi da opprettet en gruppe på Messenger som gjelder instruktører og en for 
utvalgsledere. Dette for å kunne gi korte beskjeder og løpende opplysninger.  
Så har vi hatt et stevne denne mnd. i regi av Jan Monsen. Jeg la ut påmelding i ønskede 
klasser. Vi hadde 30 deltakere. Ingen matservering. Har ikke sett noen resultater på det 
økonomiske her dessverre. Har ikke mast på det heller. All aktivitet er bra.  
Ellers har rabattmatrise fra Bergen Aktiv kommet i kraft som avtalt i 2023. Og vi kan nå tilby 
rabatter til alle medlemmer. Øystein er i dialog ang innkjøp av ammunisjon med Bergen 
Aktiv, da Norma blir veldig kostbart slik prisene er nå. Dette er gått i boks og vi venter på 
levering. Vi får også lagre dette hos Bergen Aktiv, og da sparer vi plass og frakt.  
 
Så har vi fått montert nye lys på riflebanen både på selve skytebanen og utvendig på bygget. 
Dette hjalp enormt, og vi slipper nå disse lyslenkene.  
 Pluss vi slipper at noen famler i mørket på vei til standplass fra bilen sin. I tillegg så har det 
blitt varsellys på korthold, noe vi sårt trengte. Det vil bli montert Astro-ur på alle utvendige 
lamper i løpet av februar, slik at vi sparer mer strøm. 
 
Januar gav oss 35 nye jegere og 22 nye medlemmer fra dette kurset. Meget  
bra. Er viktig å holde fokus oppe nå. Ikke hvile på laurbærene selv om vi er størst. Så har vi 
tatt i bruk ny gratis google-form/skjema påmelding til jegerprøven, for å avlaste epost-
trykket. Og dette funker kjempebra. Betaling for jegerprøven med Izettle er også i drift nå. 
Og dette er FANTASTISK. Både for kontantstrømmen og for tiden og ikke minst for å sikre at 
de faktisk melder seg inn i klubben for å få rabatten på 500 kr. Dette har ikke vært mulig å 
kontrollere på samme måte før. Dette gjelder også studentrabatt og studentbevis. I tillegg så 
sparer vi oss for inkasso og at folk ikke betaler for kurset i det hele tatt. Verving skjer også på 
sms nå, og er mye enklere enn noensinne. Ja til teknologi og digitalisering, sier nå bare jeg. 
Innkjøp til jegerprøven er også gjort. Dette er kaffe, te, twist og pappkopper. 
Og jegerprøven annonseres i hytt og pine og det lønner seg. Jeg har laget nye plakater til 
Bergen Aktiv som de henger opp for oss. Vi sponser også innlegg på Facebook, samt 
Kursagenten og vi kjører konkurranser. Vi er markedsledende her. Jeg jobber hardt for å 
holde trykket. Så har Leif hatt et bedriftskurs hos sin arbeidsgiver med 10 pers, og neste kurs 
har 25 deltakere og starter i dag. Kurs 3 er nesten smekkfullt. Åsane sitt neste kurs har 12 
deltakere. Sosiale medier er nøkkelen her.  Søsterforeninger har både gruppe og side på 
Facebook som gjør at det rotes litt til for dem. I tillegg har de betalt endel for ny nettside og 
påmelding system. Vi har betalt kr 0. Digital kompetanse skal ikke undervurderes i dagens 
marked.  



 
Så har vi booket Kristoffer Clausen som kommer til oss (Scandic) 7. februar. Påmelding er 
godt i gang og vi er halvfull nå. Vi har plass til 150 og er i 75 nå. Det kommer påmeldinger 
hver dag. Dette blir gøy. Jeg har brukt mine kontakter og vi fikk leie Scandic sin storsal 
ganske rimelig. 
 
Så har jeg også avtalt rifleinstruktørkurs med Rognaldsen, vi trenger noen flere og særlig til 
jegerprøven. Så dette er satt til april 2023. Venter på bekreftelse fra Wangsholm her. 
 
Riflebanen er grisete, 3 ganger denne mnd. har jeg vært her for å rydde og tømme boss. Her 
trengs oppstramming. 
Årsmøte er satt og booket, samt lagt ut påmelding. 
 
Hundekurs blodspor er planlagt, lagt ut og påmelding er i gang. 
 
Utbygging 
Vi har vannskade på taket i riflebygg. Skade er meldt inn. Takstmann kommer på andre 
forsøk på tirsdag.  
Geir Gjelsvik og Per Nybakken er godt i gang med kontoret på 200 meter. 
Grøfter til strøm og fiber er rett rundt hjørnet, og planleggingsmøte på tirsdag.  
Kenneth har kommet i mål med plassering av bygg etter forskrifter på haglebane 3. Og vi får 
dette til med litt knirk og forminskning. Vi hadde problemer i forhold til opprinnelig søknad 
her. Men nå ser det ut som dette løsner. 
Ronald har fikset gratis rør til strøm og vi skal ut og hente disse når vi får oss en henger nå 
som snøen er borte. Og container kommer i slutten av februar. 
 
 
 
FEBRUAR 2023 
 
Februar begynner med å sette opp hundekurs/blodspor. Disse er veldig populære og fyller 
seg fort opp.  
Så ang skyting og jaktfelt så har vi justert prisen ned til kr 65 per trening. Dette gav oss enda 
flere deltakere, som vil lønne seg på sikt. Og jaktfelt herrer har fått seg et skikkelig oppsving 
nå. Og etter mye tull er treffdata også oppe og går. 
Når det gjelder hagle så er prisene her også justert opp, og vi ser at dette har liten betydning 
for omsetningen. Januar er omsetningen økt med 150 prosent opp fra januar 2021, om vi tar 
bort inntekter fra jegerprøven. Så folk bruker anlegget vårt mye mer enn før. Samme med 
februar. Aktivitet skaper aktivitet. 
Utvalgsledermøte nummer 2 er også gjennomført og vi venter på årsmeldinger fra 2022. 
Takstmann ble gjennomført på riflebygg, og dessverre så skyldes denne skaden oss selv og 
noe vannbord som er satt på den gangen det skulle bli torvtak. Lekkasjen stammer herfra. Så 
dette må vi da bekoste selv. 
Vi har også fått nytt ammoskap på plass, og dette var noe vi sårt trengte. Vi bytter så ammo 
fra Norma til noe rimeligere. Dette er bestilt og lagret hos Bergen Aktiv. Vi tømmer oss for 
Norma-ammo før vi begynner på den nye. Vi har etterbestilt flere hyller til skapet som også 
er på vei. Dette i samråd med Øystein Knutsen. 



Tirsdag 7. februar hadde vi en fullsatt sal på Scandic og foredrag med Clausen. Dette var gøy. 
Brukte Zettle som betalingsløsning, og dette fungerte fint. 
 
Nye lister/ oppslag på rifle, samt ny ovn, skriveunderlag, stifter, blekk til printer, matte og 
flere plastkasser. 2 ganger renhold på rifle og klubbhus i februar. 
Purret utvalgsledere og valgkomite til årsmøte. Påmelding årsmøte kommer seg nå. 
 
Jeg har også levert en omfattende søknad på midler fra Lottstift. Jeg har søkt om 
prosjektmidler til et prosjekt som gikk inn i kravspekken deres. Beløpet jeg har søkt om er 
190.000,- 
 
Hagleskyting jenter har også fått plass på en vanlig torsdag denne mnd. Det gikk kjempefint. 
Litt mye folk, ellers bra. 
 
Videre så har vi hatt inne elektriker Anders Urke for å skifte noe feilkobling i hovedskapet 
ved hagle. Det er alt ok nå. 
 
Jegerprøven 
Hentet nye foldere fra B.A. til Jan sitt jegerprøvekurs. Kurs 3 med 23 deltakere. Jegerprøven 
får også en ny one-page fra meg som skal deles ut med ulik info om de ulike aktiviteter, 
åpningstider og kontaktinfo. Dette kommer med fra kurs 4. Blir som en henvisning til andre 
infokanaler. Vi har nå måtte flytte eksamen til dagen etter da det ikke er support (Enovate) 
på søndager. Jeg har også hatt et møte med kursagenten for å stramme opp slik at de følger 
opp annonseringen vår. Vi bruker 8000kr i året på dette, så viktig at de leverer det de skal. 
Og denne mnd har jeg har 3 ulike testkampanjer på Facebook ang jegerprøven. Og liten tvil 
om at Caroline/jente med hagle var vinneren her. Dette resulterte i et smekkfullt kurs 4, med 
straks 40 påmeldte elever. Vi vet også at Åsane måtte avlyse sitt kurs uken før pga 
manglende deltakelse. Facebook er lure, de belønner oss for både organisk og betalt 
aktivitet. Det er viktig å forstå kontinuitet i sosiale medier og spille på lag, ellers er det liten 
vits å bruke.  
Her skorter utrolig mange av våre konkurrenter. Så nå har vi testet disse ulike metodene å 
annonsere på og vi har en vei videre her. Det er liten tvil om at dette fungerer. Vi burde også 
øremerke et beløp i budsjettet til markedsføring.  
 
Utbygging 
Det har vært utallige møter, møte for å møte, møte for forhandling, møte for igangsettelse.. 
og ja. Men nå er vi endelig i gang, og det graves. Rør kommer på plass i løpet av noen dager 
og vi legger ferdig 3 grøfter nå. Fra standplass bort til ny container.  Og fra hovedskap til 
haglebane 3. Og fra haglebane 3 og til det nye strømskapet. Vi har fått tak i rør til alle nå i 
skrivende stund, samt muffer/overganger. Noe rør hentet på dugnad, noe er kjøpt. 
 
Nettsider/ SoMe: 
Har lagt alle aktiviteter i kalender på nettsiden, og snart blir det enda flere nå som det skal 
søkes midler for utvalgene. Da kommer det enda mer. 
Er mye jobb med både facebook og nettsider.  
Folk tror det er gjort på 2 min, det er det altså ikke. 
33 innlegg denne mnd bare i sosiale medier. 



MARS 2023 
 
Blodsporkurs er nå fulltegnet med venteliste. Gikk kjapt. Så da tar vi bort promotering her. Vi 
trenger å sette opp et ytterligere kurs for å ta unna etterspørselen. 
Vil helst ikke ha flere enn 10 deltakere her, og det at det er partall er også et poeng i forhold 
til undervisningen. Sender ut utfyllende info når det nærmer seg. 
 
Rypeterreng/småvilt terreng søkt om – 3 ulike terreng fra ulike fjellstyrer. Dette er jo bingo. 
Er jo ingen garantier for å få her, dessverre. Men vi forsøker.  
Vi får håper at dette blir lettere å få til en forening på avtalen enn det var i fjor. 
Dette med rypeterreng er også en del av planen til disse 190.000 vi har søkt om av SPV. 
Dette begrunnes med at det er mange yngre/nye/kvinner som ønsker seg akkurat rypejakt. 
Disse er i alle fall sendt. I tillegg så venter jeg på pris etter dialog med dette rådyrterrenget i 
Steinkjer. Får mer info i mai. Men de har ytret at om vi ønsker det, så kan BJF få dette. Hytte 
med sengeplass til 10 stk. 
Her kan vi foreløpig velge om vi ønsker bukkejakten eller den ordinære jakten. 
Dette kan også være interessant for flere tenker jeg. Er langt å reise, men terrenget er vel 
verdt det. Dette er i Ongdalen rett utenfor Steinkjer. 
 
Planlagt og promotert blåtur/ungdomsaktivitet med Lene Reksten. Denne ble avlyst på et 
senere tidspunkt. 
Søkt midler NJFF, spurte utvalgsledere her i gruppen og vi ble enige om hvilke søknader som 
skulle sendes. Ingen ville søke selv. 
Stevne søndag 12. mars – hjulpet de i forkant av dette. Både Ronald og Dag står på her. Min 
tilgang i Treffdata lå igjen i systemet etter NM under Hordaland, så nå er den flyttet over. 
Her måtte vi også betale linsens for å få alt på plass. Og da har de som trenger dette også 
fått tilgang. Premier bestilt og påmelding fikset. Stevne gjennomført og resultater publisert. 
 
Brøyting  
3 brøytinger utført av Geir G denne mnd. Faktura mottatt og alt ok. 
Vi har også styrt litt for å få fatt i blekk til printer etter Jan sitt ønske. Dette måtte bestilles 
via nettet. Dette er nå montert og alt ok. Ekstra hyller til nytt våpenskap etter ønske fra 
Øystein. Mer stifter og tape. Jenteskyting, junior og jaktfelt gjennomført. Alle planlagte 
treninger gjennomført. 
 
Standplassledermøte 16. mars  
Hentet Jørn, bestilt pizza og brus. Dekket og klart, pent og rent. Presentert utbyggingsplaner 
og deltok på dette møte. Vasket og ryddet klubbhus før og etter. Vasket toaletter. Ekstra 
møkkete etter stevnet. 
Har hatt 3 kampanjer for jegerprøven denne mnd. også. 113 linjer /deltakere utfylt p.t. Kjøpt 
Verktøy til standplass. Trykket opp skriv til jegerprøven, klar for utdeling. Får ikke fatt i Leif-
Erik. Kurs 4 gjennomført.  5 kampanjer/annonser på jegerprøven.  
Konkurranse på Facebook, premie fra Bergen Aktiv. (jentesiden) de hadde en bukse til overs 
her. Dette for å øke spredning. Var kun 1 stk i str 36. ikke så mange som passer i denne da, 
men det var da noe. 
Kjøpt verktøy til rifle og hentet post.  
Ca. 3 brøytinger denne mnd.  



Årsmøte 
Mye masing for å få inn underlag til årsmøte. Likeså med valgkomite. Er tungt å purre så 
mye. Alt ble levert. Ungdomsutvalg skal ikke levere i år, da dette er helt nytt.  Samt alle 
innkomne saker skal på plass. Presentasjoner må lages klar. Booking og innkalling. 66 sider 
totalt. Mye arbeid. Jeg tror vi skal lage en mal/ eller maks antall ord til neste år. Og alle må 
levere i samme format. 
Jeg liker best å bruke Indesign, og ikke Illustrator eller Word. Men det funker ikke alltid. 
 
Så selve dagen. Handlet inn og vi skulle vise film. Fant en sliten rød løper, men det skulle nå 
være litt stas. Og popcorn, kake, kaffe og brus. Påmelding ble omtrent boikottet og hadde vi 
visst at det skulle komme så mange så hadde vi valgt et annet lokale. Og dette årsmøte vet 
dere jo resten av. Ellers så var det å rydde opp etter årsmøte i leid lokale. Vi hadde også 
bestilt 10 liter kaffe x2, så dette kommer på faktura fra Toma i tillegg. 
 
I dagene etter årsmøte kom det et hav av henvendelser fra ulike mennesker, medlemmer 
som ønsker kontakt og svar. Blomster har jeg fått. Mange fryktet vel at jeg skulle forsvinne 
med det avtroppende styret. Det tenkte jeg vel selv også. Mange har lurt på hvem de skulle 
ta kontakt med og hva som skal skje videre. Så her har fokuset vært å prøve å normalisere så 
langt det lar seg gjøre både i kommunikasjon og i aktiviteter. Mange har trukket seg og jeg 
har oppfordret til ro, samt å dekke inn tomme vakter. Ser ut som alt er ordnet opp i nå. 
Fremdeles mangler jeg tilganger både på nett og Facebook. Jeg ble fjernet fra alle systemer 
rett etter møtet. 
 
Utbygging 
Har hatt møter med Fm gruppen og vi har løpende dialog gjennom uken. 
De har vel også fått med seg uroen, og dette er tatt hånd om. Neste på listen er container 
som kommer. Her må vi bestilt en som skal montere denne, og jeg har jobbet sammen med 
Øystein ang transport. Vi avventer til etter påske med å kjøre den over. Tre grøfter er ferdig 
nå, som var målet innen uke 9. Mesteparten av de rørene Stian og Ronald hentet langs 
prosjektene til BKK kunne brukes. Vi manglet noen meter og disse har vi kjøpt. Vi brukte en 
hel lørdag på å sanke disse inn og frakte på henger opp på Kismul. Nå er de mest kritiske 
grøftene tatt før container skal på plass.  
 
 
SoMe 
Sosiale medier er selve limet i vår markedsføring, og helt avgjørende å holde trykket her 
oppe. 
23 innlegg på BJF side 
17 innlegg på jenteside. 
I tillegg kommer grupper med utvalgsledere og instruktører. 
 
 
APRIL 2023 
 
Interimstyremåned.  
Da var det plutselig nytt styre i slutten av mars, og plutselig var det kaos i hele BJF. Uendelig 
med telefoner og ulike henvendelser. Lange dager og mye å ta tak i. De ville ha alle 



dokumenter, kontrakter, avtaler og tilganger. De ville til og med ha innsyn i epost. Det å 
være lojal mot en som tenker at du er en tyv og en svindler, krever sin kvinne, for å si det 
forsiktig.  
Ellers blir jobben å rette på alle beskyldinger som kom angående «liksom stengte baner» 
osv. Vi mister folk, og fokuset er på å holde hjulene i gang. Jeg mister alle tilganger til både 
Facebook og nettsider. Det koker så inderlig at bedriftskortet til Huntress blir sperret. Jeg blir 
fjernet som admin, og siden jeg er eier av visakort som ligger inne så blir det krøll. For mange 
endringer på administrator tilganger (Facebook) på kort tid.  
Så skal jeg finne frem underlag frem til alle påstander. BA henger på som et slips, og ringer 
meg for de ønsker min versjon. Mjåtvedt lar meg ikke snakke, og vil jeg skal være lojal mot 
interimstyret. Etter en stund skriver jeg noe på jentegruppen. Dagene er lange, og 
spørsmålene er mange. Så er det protokoller, samt krasj med vannrør og septiktank igjen. 
Bergen Vann har sendt klage fra jurist på at asfalten deres er slitt. Prøver å få oversikt over 
utvalg og utvalgsledere. Hvem trenger hjelp og hvor. Folk får ikke utbetalt penger. Og ikke 
får de tilgang til banken. Sigurd hiver alle ut av PO og alt er kaos. 
Tomme jenteskytinger. Henrik Tidemann Gausemel tar over som vikar. Første tirsdagen 
møter det kun 2 stykker. Resten av tirsdagene er tomme. Jeg vasker i stedet. Rydder. 
Omsetningen stuper. Heldigvis snart påske. 
2 møter med FM gruppen, og de ber om info. De ønsker ikke at ting skal endres. Jeg får gjort 
ferdig en del dokumentasjoner og møter som har måttet vente. Politiet beroliger meg med 
at alt er ok med alle skytebaner. Interimsstyret hisser seg tidvis, og rasler med både økokrim 
og politi. Jeg prøver så godt det lar seg gjøre å få ro og sørge for at driften går som normalt. 
LM blir til slutt flyttet til Åsane, vi har ikke folk, vi kan ikke gjennomføre. Jeg ber 
interimsstyre stille opp om vi skal gjennomføre stevnet. De ønsker å avlyse alt, og flytte det 
til Åsane. Vi taper penger og omsetning. Jeg henter det som er bestilt og leverer det til Åsane 
JF. 
Jenteskyting hagle er også tom. Junior hagle blir avlyst.  
 
Vi tømmer septiktank i håp om at dette skal hjelpe, men det er noe annet galt. Vi bestiller 
også spyling av rør, og dette hjelper. Mulig vi må ha kamera for å finne årsak her. Vi følger 
opp etter behov. 
 
Ungdomstur i Rødlien må utsettes grunnet fylkeslagsamling. 
4 artikler fra BA denne mnd. Jeg uttaler meg i den siste.  
På blodsporkurset har vi venteliste nå. Vi setter opp et nytt i august. 
Så har jeg rettet mye på nettsider denne mnd. Inn og ut med ulike folk og medlemmer/verv. 
 
Vi har fullt jegerprøvekurs i vente, jeg sender ut både eposter og sms til deltakere. Er feil på 
Zettle, noen har slettet. Øystein retter dette. Handler inn til jegerprøve, samt kaffe til alle 
avdelinger på Kismul. Det er tomt for bøker, ingen har gitt beskjed om at det er tomt. Bestilt 
og hentet nye nå. Både Stian og jeg blir kastet ut av Jegerprøvegruppen. Beskyldningene er 
så grove at vi trenger hjelp fra NJFF. 
Så får jeg endelig nytt visakort og kan annonsere igjen.  
 
Det nærmer seg nytt ekstraordinært årsmøte. NJFF sentralt kommer over. 
Ny ordstyrer.  
 



Heldigvis så går dette veien. Gammelt styre inn igjen. Alle skal visst politianmeldes, uttaler 
Mjåtvedt. Dette viser seg senere å kun være Stian.  
 
Vi får godkjent referat, regnskap og vedtekter. Endelig. Da kan vi søke mva kompensasjon.  
Strøm-støtte også på vei, har søkt nå. 
Møte med Bergen Vann blir utsatt, de har sykdom. 
Jeg orienterer alle som trenger det om at gamle styret kommer inn igjen. FM og Bergen Aktiv 
svært fornøyd med dette. 
 
Vi mister jegerprøveinstruktører og deres familiemedlemmer. Totalt har 20 medlemmer 
meldt seg ut i skrivende stund. Litt styr å få alt på plass, men vi avlyser ingen jegerprøvekurs. 
Saueaversjonsinstruktører er også borte, tror de har meldt overgang til Åsane. 
 
Så har vi litt babbel i etterkant, med litt sånn fjas på mail fra ulike medlemmer. 
Flaut, men det får de ta på sin egen regning.  
 
Videre er jobben å få opp igjen omsetningen samt få alle kurs opp og gå igjen.  
Dette kommer til å gå fort. Vi skal nok hente inn igjen det tapte. Styve melder overgang til 
Os. Vi får oppnevnt to nye navn. Kim Smith og Marius Magnussen. 
Jeg har kommunisert med begge denne uken. Dette skal bli bra. De har begge lang erfaring 
og er klar for jobben.  
 
Ellers har vi sluttført jegerprøvekurs i dag, og eksamen av ca 30 elever på tirsdag. Og med 
dette kurset har vi dekket inn de tapte medlemmene vi mistet tidligere i uken. 
 
SoMe:  
24 innlegg på hovedside 
8 på jentegruppen 
 
 
 
MAI 2023 
 
Mai er en travel mnd i BJF. Det går i ett banka kjør hele dagen, og jeg lurer på om disse som 
hylte på årsmøte egentlig aner hvor mye arbeid som ligger bak alt her. 
 
Vi begynner med å sende ut info på blodsporkurs. Disse kursene er poppis, men denne 
gangen hadde vi 2 som trakk seg i siste liten. Så videre fremover blir det bindende påmelding 
og google skjema som gjelder for påmelding. Klubbhus vasket og klart for kurs, samt innkjøp 
av kjeks, kaffe og diverse. Innkjøp av rekvisitter til riflebane i samme slengen. Typ stifter osv. 
 
Videre så har vi en utfordring med studieforbundet ang jegerprøven. Med dette nye 
systemet så kan vi ikke se hverandres kurs og kandidater, så jeg får ikke rapportert på gamle 
kurs eller elever. Dvs at jeg får ikke støtte til Per sitt gamle jegerprøvekurs fordi jeg ikke får 
tilgang. Er også et problem med enkelte elever som ikke har fullført, jeg kan ikke se hva de 
mangler osv.  
 



Vi har tatt opp igjen adgangskontroll og vi hadde befaring på hele anlegget tirsdag 2. mai. Vi 
prøver å få til en eklere løsning som er mye rimeligere. 
Men som likevel gir oss den kontrollen som man trenger. Vi ser på to ulike løsninger, og 
lander til slutt på den rimeligste. Da snakker vi om en estimert kostnad på ca 30.000 kr 
totalt. I slutten av mnd er vi nesten i mål med å installere. Dette blir en heftig jobb og vi 
ender på over 80 brikker/brukere der alle må punches en og en, manuelt. Flere skal ha 
tilganger til flere baner og klubbhus. Dette må også gjøres fysisk på stedet. Brikken må kodes 
inntil dør/mottaker. Så det kom et hav av henvendelser på utålmodige brukere. Men det tar 
tid, så sånn er det. Vi slapp å skifte låskasser på alle dører foruten klubbhus, der var det 
ingen vei utenom.  
 
Jegerprøven 
Dette er i et godt driv om dagen. Det renner inn med flere elever enn vi klarer å håndtere. 
Luksusproblem for BJF. Vi mangler instruktører, men vi har 4 nye klare i november, så her er 
det bare å holde ut litt. Har fått innleide vikarer til kurs 7 og 8. Kurs 12 sløyfer vi pga da er 
instruktører på jakt. Så jeg tenker vi kan heller sette opp ekstrakurs i november om vi 
trenger. Ellers har jeg oppdatert dette velkomstbrevet de får, og alt er i boks der. 
Jegerprøven er og vil alltid være en av våre viktigste inntektskilder, og i år ligger vi enda 
bedre an enn i fjor. Høyere priser og flere elever. Flere som melder seg inn også. Vi 
annonsere på både Facebook og Instagram, og dette er billig og bra. Jeg styrer kampanjer og 
målgrupper etter behov hver måned.  
 
Så har vi hatt fisketur med Hans- Petter og Storetvedt ungdomsskole denne måneden også. 
Se nettsider for mer info. 
 
Så var det tid for dugnad nå som solen så vidt tittet frem en dag eller to. 
Vi måtte gjøre noe tiltak på 100-meteren. Vi er ikke helt i mål, men fikk gjort en hel del ja. Vi 
har gruset med singel rundt bygget. Fikk et lass med hagesingel gratis av FM gruppen levert. 
Så fikk vi ryddet skuret/lageret nede i veien. Tre lass på Espehaugen. Og plutselig ble det 
plass på gulvet, og dette blir en perfekt arena for skivelapping sommerstid. Vi har også 
høytrykkspylt hele riflebygget, maling er kjøpt inn, og vi er klar for maling nå når regnet gir 
seg. Luking ble det også. Dette bygget trenger mye kjærlighet om vi skal få det i stand. Taket 
har vi en plan på også nå. Det er litt mer omfattende enn først antatt. 
 
Facebook 
Vi har denne måneden hatt trøbbel. Noen har rapportert siden vår for å sabotere. Og dette 
førte til nede-tid på ca 5 døgn. En massiv innsats for å få alt opp og stå igjen. Men det gikk 
det også. Det er flere enn én bruker som har rapportert på pur F. Ingen lovbrudd eller feil fra 
BJF sin side. Kun sabotasje.  
Nå får det være nok. Vi har også endelig fått fred fra eposter på standplassleder-listen. Det 
tok sin tid. Vi valgte å sitte helt stille etter råd fra NJFF sentralt. Personlig så er jeg mektig lei 
av beskyldninger fra antagelser uten hold i.  
22 innlegg på BJF sin side, 10 på jentegruppen. Pluss nettsider og øvrige grupper. Vi har 
brukt i overkant av en tusenlapp på annonsering første halvår. 
 
 
 



Utbygging/ Kismul 
Vi har fått grus av FM, pluss utbredelse av vei, grus i humper. Og fiksing av voller. På 100 
meter og 180 meter. 
Vi har hatt kamera i rør i bakken/septiktank, ingenting galt her. Så det var bra. 
Ellers nærmer det seg container nå. Alt er bestilt og vi er straks klare nå. 
Så har jeg byttet brukere på alarmen/vakthold fra Kenneth til Jørn og Kim. 
Vasket klubbhus 2 ganger denne mnd. 
 
Aktiviter: 
Blodsporkurs 
Blodsporprøve(juni) 
Jegerprøvekurs 
Foredrag ettersøk (juni) 
Junior skyting x2 
Dameskyting x4 
Jaktfelt x4 
Bedriftskyting/ grupper hagle x2 (bestilt til juni)  
Ladekurs (juni) 
Standplasslederkurs (juni) 
 
Regnskap 
Vi har bestemt oss for å perfeksjonere avdeligsregnskapene nå, slik at de kan brukes av 
utvalgene. Therese, Frank og jeg har vært på møte hos Sigurd (Ecit) for gjennomgang. Det 
blir en avdeling for hvert utvalg, og 2 personer som konterer bilag slik at ingen går feil. Jeg 
sjekker alle bilag så de går på rett utvalg. På den måten kan utvalgsledere budsjettere og 
følge med selv. Samt vi må få oversikt over uttak ammunisjon til jegerprøven. Det er ikke nok 
med en gang per år.  
Videre så har vi hatt et online møte i forkant av Q2 med Sigurd for å se hvordan vi ligger an, 
før vi rapporterer for andre kvartal. Strømstøtte sendt og alt ok for Q2. 
 
Jakt 
Vi har signert nytt terreng med rådyrjakt og storfugl. Vi venter på tilbakemelding fra 
jaktutvalg før dette rulles ut. 
Dyranut går også som normalt i år, venter på datoer. 
Kroken har også ett terreng til på lur, så terreng blir det masse av i år. Og det må vi ha. Så 
dette blir spennende.  
 
Så helt på slutten av mai kom nyheten om at vi mottar 190.000 kr av Lottstift. Fantastisk! 
 
 
 
JUNI 2023 
 
I juni har vi fått unna mye arbeid. Vi har også hatt jegerprøve kurs med vikar fra Fusa. 
Torkjell Mikkelsen har hatt elever på kurs, og dette gikk strålende. Hjelpere fra BJF var med 
på utedelen og alle elever bestod eksamen. En del ekstra administrasjon blir det jo, men 



deilig med 2 helger fri. Vi sender ut en del info i forkant til alle deltakere, samt underveis og 
etterpå.  
 
Målet for denne måneden var å få på plass både container, voller og nye instrukser. En del 
møtevirksomhet i forkant, men vi fikk forhandlet frem gratis masser og arbeid av FM 
gruppen her. I samme rennet ble alle rikosjett- områder ivaretatt. Så vi håper på mindre 
problemer her nå. 
 
Mye kursvirksomhet fra hundegruppen i juni også. Det har vært Blodsporprøve 11.juni, med 
premiering, kiosk og fullt hus. Samt foredrag med Rune Borgersen, fylkesinstruktør i 
ettersøk.  
For meg betyr mye aktivitet, mye markedsføring, handling og vasking av klubbhus.  
 
Ungdomsgruppen har hatt både fisketur på Krokeide, samt to runder med skyting. Godt 
oppmøte på alle disse.  
 
Det har også vært standplasslederkurs og rifle-nybegynner kurs denne mnd. Og ladekurs 
med Øystein.  
Fornøyde deltakere og instruktører.  
 
Siste rest av brikker og adgangskontroll er også på plass nå, og nå tror jeg alle tilganger er i 
orden. Håper det. 
 
Jentene har hatt sin siste trening før sommeren med grillings der vi inviterer hele klubben til 
å bli med. Jentene fikk også feiret med stor kake, da vi mottok disse midlene, uken før. 
Tre nye våpen til damene bestilles i disse dager, så litt søknadspapirer og vips så er de på 
plass.  
 
På hagle har vi hatt Vestlandske Fuglehundklubb, samt en bedriftskyting til som kommer i 
dag. 35 deltakere. Juniorskyting på hagle har det også vært. Gratis for alle deltakere.  
 
Dugnad/ Vedlikehold 
Riflebygget er ferdig malt, kun skuret som gjenstår. Per Nybakken er straks ferdig med 
kontoret på 200 meter og Tore Taranger er på saken ang taket på riflebygget. Ny støvsuger 
til rifle er kjøpt inn. Endelig en støvsuger som fungerer.  
Boss-container byttet også.  
 
I juni mottok vi også oppstartsmidler til ny gapahuk fra Statskog. Veldig kjekt.  
Ikke nok til å bygge den, men det er jo et grunnlag. 
 
All høstens jakt er nå lagt ut pluss jakt i form av jentemidler. Ble loddtrekning på deltakere. 
Mangler kun rypejakten som straks legges ut. Alt er ferdig laget og klart. God respons. 
 
Møter med politiet er gjennomført i samråd med direktoratet og deres jurister og nye 
instrukser er akkurat signert. Ikke mindre enn 26 runder har vi hatt. Skytebaneinstrukser for 
hele Sør-Norge skal gjennomgås og inn i samme mal. Alt skal sikres og forankres og bort med 



alle former for dynamisk skyting. Her har vi hatt flere runder med enkelte og dette er det 
nulltoleranse for. 
 
Møte med ledelsen i Åsane JF er også gjennomført. 
 
I tillegg kommer info, annonsering, Facebook, Messenger, tlf og eposter.  
En travel juni ble det, og heldigvis snart litt ferie. 
 
 
 
JULI 2023 
 
Juli begynner med godkjente nye instrukser til alle baner. Videre kjører vi ganske heftig trykk 
på jegerprøvekurs-annonsering om sommeren, og dette gir resultater med fulle kurs utover 
høsten. Postboks tømt og sjekket. 
Ny ledning til hagle, samt kopper og kaffe. Riflekurs lagt ut og fulltegnet. Det går i gang nå 
neste uke. Prutet Avarn Security ned i halv pris. Så vi sparer nesten 20.000 i året her. 
Innhente tilbud på gapahuk, Breivik hjelper her. Pushet våpenkontoret hos politiet, de har 
rotet bort papirsøknad, så alt må gjøres på nytt. De er nå sendt. 2 dugnader på 
skivecontainer gjennomført, nå setter vi Anders Urke på saken. Så det begynner mer arbeid 
her uke 2 i august. Vi har kodet nye brikker, samt hatt en oppdatering på systemet. Juli har 
vært uendelig med påmeldinger og spørsmål til alle de ulike jaktterreng. Alt er fullt nå, vi har 
kun 4 plasser igjen i Steinkjer. Her må man virkelig holde tungen beint i munnen. Det er 
mange deltakere.  
På rifle har vi byttet litt om på dagene nå, flytter Kismul Presisjon Skyttere til fredagen slik at 
publikum får torsdager i stedet for fredager. Vi åpner også for at andre standplassledere får 
skyte sammen med de om fredagene. Eller dele banen med dem.  Påmelding jentedag i 
Rødlien, gikk som smurt, vi er nå 20 damer påmeldt her. Har også fått malt ferdig riflebygg 
og skur. 30 liter maling er gått. Har hatt opprydning på riflebanen og vasket og støvsuget, 
samt luking utenfor. Nye gulvmatter. Vask av klubbhus har det også vært. Avtaler med 
undergrupper/klubber er sendt til alle foruten KSSK, det venter vi med til de er hjemme fra 
ferie og reiser. Ang nye våpen på rifle og hagle så er de like rundt hjørnet og blir levert neste 
uke, samt sponsede dempere fra Geir Harris. Det gleder vi oss til. Har også kjøpt inn mye nytt 
materiell til container så vi håper inderlig denne snart er klar. Det er mye mer jobb enn 
ventet.  
Ny runde med gensere til Bergen Jeger Jenter er også i bestilling nå.  
Ellers er vi i reforhandlinger med lokaler til kurs, og det tar litt tid, men ser ut som det løser 
seg. Er mye regnskap om dagen også, BJF tar ikke ferie selv om jeg prøvde litt på det. 
Pågangen av tlf og eposter øker veldig på opp mot jakten. Får så mye spørsmål om alt mulig, 
til alle døgnets tider. 
Dyranut er fulltegnet, og jeg venter på en siste instruktør fra hagle.  
Denne mnd må jeg få rose Marius på hagle, fy søren så han står på med vakter og jobber på. 
Det kommer BJF-klær til Marius, Kim og Jørn nå. Jeg har akkurat i skrivende stund, 
forhandlet ferdig prisen fra leverandør. 
21 Facebook- innlegg på hovedsiden, og 10 på jentesiden.  
Omsetningsmessig ligger vi godt an, og vi selger 50% mer ammunisjon i år enn i fjor på rifle. 
Hagle er ganske jevn. Jegerprøvekurs ligger foran fjoråret. Og det er jo imponerende, spør du 



meg. Vi har mange besøkende i uken og det er jo gøy. Både nye og gamle medlemmer og 
ikke-medlemmer. Og helt til slutt i dag så kom tilbud på nytt tak sendt på mail. (riflebygg) 
Geir Bache har kontroll på korthold, og de planlegger også dugnad samt maling. Vi har 
maling på lager, så det går bra. 
Hagle malte jo i fjor, så de er all good. Det vi trenger her er en opprydning av mye gammelt 
skrot i området mellom hagle og rifle. Ligger mye gammelt metall og sånn litt her og der. Har 
ikke hørt noe mer ang rikosjetter, så antar at dette med nye voller på rifle gjorde susen.  
 
 
 
AUGUST 2023 
 
Årets heftigste måned i BJF er uten tvil august.  
44 ulike poster på Facebook kun i august. 270 henvendelser på epost, så kan man tenke seg 
antall telefoner. Messenger inn til BJF er det også en del som bruker, samt at jeg får 
drøssevis inn til min egen konto. Så har vi også passert 500.000 kr i omsetning i august 
måned. Og kun august alene.  Det har aldri skjedd før i BJF sin historie! 
 
August begynner med container og dugnad for å få denne i drift. Det er travelt på riflebanen 
om dagen, så vi bestemmer oss for hver tirsdag før jenteskyting mellom kl. 15-18. Så jeg har 
kjøpt in el-materiell, slik at Urke og Nilsen hadde det de trengte. Litt krøll blir det jo og noe 
kabler manglet osv. Så etter 4 dugnader nå så nærmer vi oss målet.  
 
Så har jeg søkt tilskudd til å reparere taket på riflebygget og vi har fått en pris på ca. 70.000 
av Fløysand på nytt tak. 
Så er vi snart i mål med avtaler til ulike underklubber, som DBS og PRS. 
 
Opprydning på 200 meter, vi har tømt standplass for skrot. Roger Teigenes stilte med 
bærehjelp og henger. Så nå er det så mye bedre der. Nytt bord og 8 stoler kjøpt på Finn. Og 
hentet på Askøy. Blir bedre for alle nå, både med tanke på venterom og slakting for 
jaktutvalget. Nye dørmatter også. Luking mellom slagene, både på korthold og 100 meter. 
 
Per Nybakken har laget nytt stativ på rifle i august også. Han er helt rå, leverer fader meg 
møbelsnekkeri på 1 dags varsel.  
 
Så har vi innført påbud om kammerflagg, og vi har kjøpt inn alt vi har fått tak i fra ulike 
aktører.  
 
Jeg har også fått nye kritt-tavler til rifle, dette skal vi også få på hagle, må bare vente til de 
kommer ut på Finn.  
 
Strømstøtte er også søkt om. 
Jeg har bestilt to lastebil-lass med grus 2-4 fra FM som kommer om en ukes tid, for å få bort 
all kaffegruten på riflebanen. Jeg støvsuger meg i hjel av den.  
Apropos vasking og støvsuging, så har det vært mye vasking/støvsuging denne mnd, men det 
er et resultat av mange besøkende. Så det er veldig kjekt. Linn er kanskje sliten, men faktisk 
så liker jeg denne jobben veldig godt og motivasjonen er på topp. Det blir mye jobb på 



kveldene og ettermiddagene. Stian bistår med det han klarer, om det er å kjøre med henger i 
storm over Sotrabroen med nye møbler eller andre greier.  
 
Jegerprøven 
Jegerprøvekurs med 32 elever gjennomført, alle stod. Her håper vi det skal ordne seg med 
lokalet og nå fikk jeg hente ny nøkkel i Fyllingsdalen hos Toma. 
Riflekurs med Jørn og Tore, gjennomført og så fornøyde skyttere. 10 deltakere. 
Jente-rifle har også startet opp igjen nå. Med Toro-kake, faktisk. Pluss vi har startet med 
jentetreninger hagle med Bjørn Dag for damene.  
Junior. Rifle også i gang. Flyttet til tirsdager. Og nå er dette blitt kjempepopulært, og mange 
spør om dette tilbudet. 
Ellers er det veldig høyt tempo på riflebanen om dagen, og det går unna så det koster. Vi er 
så heldige som har så mye greie folk med oss. Tusen takk til alle standplassledere på alle 
baner.  
Slaktekurs kommer også i regi av Anders Kroken. Så vi hiver oss rundt når de har felling i 
Rødlien og Anders ikke er i helikopteret. 
 
Så er det jaktstart i Rødlien og goodiebags og skattekister på plass.  
Det går bra og vi kan se nydelige bilder fra Rødlien i solskinn.  
 
Så rett før dette. Dvs mandagen før jaktstart kommer meldingen på kvisten. Hele 
hagleutvalget trekker seg. Forhistorien er kjent, det har vært turbulent i lang tid i 
hagleutvalget siden årsmøtet. Det har vært nevnt gå-sakt aksjoner, la være å ta 
bedriftsskytinger. Stengte lørdager, dårlig dekning for fortjeneste på skudd/duer og uttak av 
skudd. Rot og misnøye. Kort fortalt, uten å henge ut noen. Noe måtte skje. 
Marius Wesenberg har vært formann i BJF for en tid tilbake, og det var ønskelig at han skulle 
hjelpe det daværende utvalget for å få mer ro og orden. Men det ble det protester på, og de 
valgte å pakke sammen og dra. -alle 15 stk.  
 
Hagleutvalg skulle også bistå på Dyranut, så det ble jo noe kort varsel, og vi står det uten 
instruktører. Denne «en for alle, alle for en» policy som er bedrevet, er en uting og BJF blir 
veldig sårbar når enkelte drar med seg et helt utvalg.  
 
Verre en deltagelse på Dyranut er alle vaktene og standplassledere som vi da plutselig over 
natten manglet. De ble til og med torsdagen før de dro. Så 4 dagers oppsigelse gav de oss. 
 
Men per nå så innen i morgen, under 6 dager etter beskjeden kom, har vi 15 nye 
stadplassledere på plass. Takk til beste dere som stiller opp når det stormer.  
Jeg har aldri før hatt tilgang til koder, alarm eller rapporter fra dette utvalget. Så hele denne 
uken har det blitt ryddet, vasket og kastet boss som har lagt i evigheter. 1,5 kontainer fylt 
med boss, tomhylser, papp, skrot og skit. I dag vasket jeg også alle overflater med salmiakk, 
samt tørket støv og støvsuget.  
Tore Taranger har hjulpet mye også. Ingenting av det jeg bedriver klarer jeg helt alene. Jeg 
har alltid masse hjelp. Har til og med fått låne pickup. (Av Asle) 
 
Så nå sitter jeg her etter min første vakt på haglebanen i mitt liv. Men det gikk fint, og ikke 
noe nedgang i omsetning målt mot de siste 4 foregående lørdager. 



Rettet opplysninger hos 1881 og google. Har hatt 3 ulike annonseringer i SoMe denne mnd. 
Kursene fylles opp fort. Jeg er sugen å finne den digitale ruten til våre medlemmer og 
besøkende og har satt opp noe tester nå via google analytics.  
Dette er litt sånn lengre frem i tid egentlig, men jeg har lyst å vite mer om dette. Har også 
etterspurt data ang hjemmesiden vår hos BJF. Jeg har en aning om hvordan det ser ut, men 
hadde vært gøy og hatt noe statistikk her. 
 
Helt til slutt så vil jeg ta med at endelig har vi fått svar av byggesak og dette må styret ta på 
neste møte. Det gjelder haglebane 3 og fiskedam. 
 
 
 
SEPTEMBER 2023 
 
Da er vi der, endelig september, måneden som vi alle har ventet på. 
Egentlig så skulle jeg avspasert en del timer den første uken i september, men det har ikke 
vært mulig, så det får vi spare til det blir litt roligere dager. For som sagt så ble det mye jobb 
på haglebanen og dette med å få alt opp og stå igjen. Her har vi hatt fantastiske hjelpere, 
instruktører, standplassledere, ryddehjelper og mer til. 
 
Hagle 
Vi har hentet nye møbler fra jobben til Paal Breivik. Ble kjempebra altså.  
Stian, Paal og Rognaldsen fikset, og nå fremstår det hele mye mer moderne. 
Vi har også byttet ut alle søppeldunker, dørmatter, og kurver til tomhylser. Ny kontorstol har 
de fått også. Alle koder er byttet, og nye hengelåser på alt. 
Alle måtte også få nye nøkkelbrikker og opplæring. Så alt måtte gjøres på nytt. 
Nytt system på det meste. 2 fulle kontainere med søppel og tomhylser har det gått. 
 
Vi har også ryddet alle kastehus for papp og knuste duer. Vi fikk omsider en protokoll som 
gjorde at vi da kunne telle opp det som var igjen på varelager osv.  
Øystein har hjulpet med innkjøp av 50.000 nye skudd og duer og dette er nå på plass i 
bunker og kontainer. Vi har også planlagt nytt instruktørkurs for noen av standplassledere, 
og det håper vi å få til i løpet av oktober. Per d.d har vi kun 2 hagleinstruktører. Dette er litt 
for lite, vi trenger noen flere. Så Wesenberg har akkurat bestemt at fem skal få ta dette 
instruktørkurset. Dette koster jo litt, men vi må ha dette. På bare fire dager klarte vi å samle 
et nytt korps av standplassledere og kurse disse. Rognaldsen stilte opp som vanlig, han er 
hagleinstruktør og var derav sertifisert til å holde et slikt kurs. Vi har klart å holde åpent som 
vanlig, og det er det viktigste. Vi har også klart å gjennomføre undervisning til jegerprøvekurs 
også, så alt har gått som før. Alle standplassvester vasket også. Og vasking har det vært mye 
av på haglebanen i det siste. 
Marius Wesenberg er leder for haglebanen, og er også enig med strategien til styret om å 
satse mer på bredde enn elite. Vi ønsker et åpent og inkluderende BJF og ikke grupperinger 
som skiller hagle og rifle. Vi ønsker også å gi mer plass til jegeren og ikke fokusere så mye på 
konkurranseskyting nå i oppstarten. Så alle stevner er satt på vent inntil videre.  
 
Fremover i tid, når vi har fått flere instruktører med så ønsker vi også å etablere junior og 
nybegynnerskyting. Så har jeg i skrivende stund fått levert litt ny grus på sporting-banen, og 



her må det lukes og legges på ny sand. Denne er mer eller mindre igjengrodd. Vi må få 
denne opp og stå. Alle kastemaskiner fungerer. Vi trenger dog hjelp av elektriker til 
flombelysningen her, det må legges ny kurs, for strømmen ryker i ett sett om vi slår 
utebelysningen på. 
 
Bedriftsskyting er populært på haglebanen og det kommer stadig nye forespørsler her. Samt 
privattimer med instruktør.  
 
Vi har hatt jenteskyting med Bjørn-Dag på hagle også. Så gøy og så mye gode 
tilbakemeldinger her. 
 
Rifle 
På riflebanen går det veldig bra, og det virker som innføring av kammerflagg blir godt 
mottatt. Vi har nå fått tak i nok, og har fått ny levering på 300 stk. 
Ellers har vi fremdeles dugnader på tirsdager før jenteskytingen, og da har vi fått på 
nummerskilt på nye skivene, og vi har fått på plass 50 meteren igjen. Og hatt 2 runder med 
brenning av gammelt treverk som har lagt slengt her og der. 
Det hjelper veldig med 5 nye blinker på 100 meter, det må jeg si. Ellers har jeg hatt 2 runder 
med vask og støvsuging her i september, samt vasket over oppe på venterom sikkert 4-5 
ganger. Det er mye folk og da blir det nødvendig og vaske litt. Og ikke minst så brukes dette 
rommet også til slakt, og da må det være så rent som mulig. 
 
Jentene starter opp jaktfelt i oktober, og gutter/alle/mandager starter opp i nov. 
Alle standplassvester (rifle) vasket denne mnd også. Vi jobber også nå med salg av 
dumperen, Stian og Henrik Reksten holder på her. 
 
Klubbhus 
Her vaskes det etter hvert jegerprøvekurs, også fylt på med kaffe og krus. 
 
Jegerprøvekurs 
I september har vi hatt 34 elever gjennom, med alt det som dette innebærer.  
Det er tyngre med disse kursene på over 30 elever, men det går bra og dette er tross alt vår 
største kilde til inntekt. Så viktig at dette opprettholdes. I november er de nye instruktørene 
ferdig med sin utdannelse og da løsner det også her. Neste kurs har 40 elever og starter 6. 
oktober. Det er mye henvendelser på epost og telefon i forbindelse med disse kursene, og 
jeg tror BJF er markedsledende her. Det merkes ikke på etterspørselen at Åsane er i full drift 
her igjen. Ei heller at Os og Øygarden er i gang med sine kurs. Vi er også ledende på 
annonsering og markedsføring når det gjelder kurs. 
 
SoMe/ nettsider 
I september har vi hatt 30 innlegg på hovedside på Facebook, og plenty på interne sider som 
standplassgrupper og jentesiden. 
Vi er flinke til å kommunisere ut og vi har en stor rekkevidde benchmarket med tilsvarende 
klubber. Vi blir belønnet av algoritmene da vi har jevnt trykk hele mnd. Vi har også høyt 
engasjement, dette ranker oss også høyt. Alt dette er med å bidra til mer spredning, bedre 
rekkevidde for hver annonsekrone vi legger i potten. Nettsidene våre er mindre besøkt enn 
sosiale medier. Derfor har vi hovedvekten av kommunikasjonen vår her. Nettsiden er mer 



som et oppslagsverk og er rimelig dynamisk denne også. Bergen Jeger Jenter nærmer seg 
500 ulike profiler, og vi ser at stadig flere nye jenter dukker opp. Så girlpoweren er høy i BJF. 
Medlemsmassen vår øker også jevnt og trutt, og jegerprøvekurs er største kilde til nye 
medlemmer.  
211 inngående eposter i september på post@bjf.no 
 
Regnskap 
Vi er godt i gang med å få ryddet slik at vi nå har et avdelings-regnskap som er helt perfekt. 
Da kan vi lettere se og måle mot videre drift. Har vært en massiv jobb og Therese og Frank 
har jobbet iherdig. BJF har mange transaksjoner per dag og nå har vi profesjonalisert og 
digitalisert også alt dette. Zettle oppdateres daglig mot regnskap også nå, det har det ikke 
gjort tidligere. Så det å være kasserer i BJF nå er noe helt annet enn det det var for typ 5 år 
siden. Derfor avløser jeg med å ta konteringen slik at det blir lettere.  
 
Jakt 
Aldri før har vi hatt så mange på jakt i regi av BJF som i år.  
Vi har også flere nye terreng i år, og der kan vi nevne Breim som en knallsuksess. Jentene 
gjorde rent bord og flere fikk felle sitt første dyr på Breim. De fleste har vel fulgt disse også 
på Facebook, og i skrivende stund er kjølerommet til BJF smekkfullt. Forøvrig så har vi 
booket 3 helger på Breim til BJF neste år også. 
Jaktstart i Rødlien gikk også fint, har vært litt problemer med løser hunder som ikke skal 
være der, men de feller nå dyr, så alle klarer de ikke jage bort.  
Vi ser at introjakt for jenter i Rødlien har noe mindre deltakelse enn tidligere, dette er 
egentlig et bra tegn, for nå er flere av jentene godt i gang med jakt i andre terreng, men 
behovet vil alltid være der for disse som er ferske. Men mange jenter og gutter jakter og 
klarer seg selv etter typisk ett år i Rødlien.  
Småviltjakten i Rødlien er i gang fra 1. oktober. Skeiskvanndalen er også i gang og ligger på 
Inatur, samme med Rødlien. 
Og Dyranut/ rypejakten er også gjennomført og ferdig. Det ble noen ryper på deltakerne selv 
om det er magert også i år. 
 Det som gjenstår nå er Steinkjer, rådyr/storfugl. Det blir spennende saker.  Så Jaktstart er 
uendelig med av og påmeldinger, tlf, goodiebags og mye morro.  
Og det er så stas og se at alle koser seg sånn.  
Og jammen fikk ikke vi en BJF-er både i Fanaposten, BA og NRK Hordaland også.  
Gratis markedsføring.  
I forrige uke fikk vi også gjesteforelese på Slåtthaug ungdomskole om jakt og friluftsliv, samt 
naturen sin innvirkning på fysisk og psykisk helse. Det er stas og elevene sitter stille som mus 
mens vi forteller.  
 
 
 
OKTOBER 2023 
 
Oktober betyr elgjakt for min del, så nå har jeg hatt en hel uke med ferie eller avspaserte 
timer fra august og september. Så det har vært ganske så fint. 
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Oktober begynner med våpenkort og opprydning her. Vi må gå over alle gamle/ødelagte 
våpen som BJF eier, slik at vi kan kassere det som ikke kan brukes mer. Og dette er en del, 
noen er registrert helt tilbake til 1993. så det sier jo sitt. Så ønsker vi da et oppdatert 
våpenkort som er oversiktlig og der alle våpen fungerer.  
 
Rifle 
Her har vi hatt en god del problemer denne mnd. De eldste blinkene (elektroniske) har bøllet 
masse med oss. Heldigvis så klarte Øystein å få dette til -in the end. Vi har bestilt nye deler 
og diverse for å sikre oss mot at dette ikke skjer igjen. Det er mye kostnader i vedlikehold av 
banen. Og vi har fått påfyll i nye blinker og diverse. Opprustning og utvidelse av rifle har 
kostet oss mye, men det har vært nødvendig.  Det har også vært vasking flere runder i 
oktober. Det ser nå ut som trykket roer seg noe nå. Og vi venter på jaktfeltsesongen og 
treningen skal begynne. Mandagsjaktfelt begynner mandag 6. november og jentene går også 
over til jaktfelt omtrent samtidig. Det har også vært litt krøll med renhold og tømming av 
søppel/papir med blod på etter slakting. Dette lukter fælt etter bare kort tid, så jeg hadde 
meg en runde med vask her for å bli kvitt lukt. Her MÅ vi passe på. Hygiene rundt partering 
er viktig, og bare det miste blodsøl eller kjøttrester, lager en grusom lukt om det får ligge i et 
spann i noen dager. Trøbbel også nå siste dagene med avfukter på kjølerom, dette leverer 
Geir til reparasjon. 
Junior/nybegynner rifle treningene er svært populære om dagen. De er smekkfulle disse 
samlingene/skytetreningen. Det er ønskelig med mer åpent for medlemmer på 
kortholdsbanen, kanskje 1 dag i uken, så vi er i dialog med disse som bruker denne. Det er 
mange som ønsker å skyte her på lik linje som på 100 meter. Vi håper at disse gruppene som 
bruker banen til sine formål, kan hjelpe med å ta vakter så vi kan få holde åpent for alle. 
Vi ser også på muligheter for å få flytte junior til 100-meter, men det er ganske fullt alle 
dager. 
 
Hagle 
Helten på hagle denne mnd er Henrik Reksten. Han har altså fikset og ordnet med både 
traktor og minigraver for å røske opp og fjernet all mose, steiner, hull og skrot.  Det ble bare 
SÅ uendelig bra. Vi har også fylt på med masse ny grus her. Jeg har fått bort alt søppel og 
rask, så nå fremstår det som nytt der borte. Så har vi fått et nytt skap av Paal Breivik som 
skal inn på kontoret på hagle. Videre så har vi sprayet gamle stativer med ny lakk, og 
Rognaldsen har reparert et som røk i stormen. I skrivende stund så holder vi på med 
utdannelse av 6 nye hagleinstruktører som er på plass mandag 6. november. Dette har vi 
ventet lenge på, så godt det kom på plass. Ellers er det mye bedriftsskyting om dagen, og det 
er jo alltid kjekt og veldig innbringene. Når det gjelder stevner så har Åsane et ønske om to 
skeet stevner som vi ser på. 
 
Jegerprøve 
Jegerprøvekurs i oktober var smekkfullt, nesten 40 elever. Og kurs i november blir nok like 
fullt. 40 er absolutt maks av hva vi kan klare på et kurs. Vi har også satt opp kurs for hele 
2024, da enkelte elever begynte å etterspørre disse datoene. Så da er dette på plass og lagt 
ut på nett. 
Første helgen i november får vi også klare 3 av 5 nye jegerprøveinstruktører, så det blir 
veldig bra. Har vært litt vel heftig å kun være to sertifiserte instruktører siden årsmøte. Men 
det har nå gått på et vis, dette også. 



Utbygging 
Fiskedam og haglebane nr 3 er det som står på agendaen nå. Vi måtte jo søke om 
endringsmelding på haglebane 3, pga den var ikke riktig plassert i utgangspunktet i forhold til 
krav om skyte-avstand. Da denne kom i retur ville de da også at vi skulle ta stilling til 
fiskedammen. Så da med anbefaling fra FM og arkitekten søker vi nå om dispensasjon til å 
gjøre tiltenkt fiskedam om til vannspeil i stedet. Dette er det flere grunner til. Først og fremst 
pga sikring mot drukning samt krav om vannkvalitet. BJF har ikke tid eller midler til å drifte 
en kunstig fiskedam med levende fisk i. Krav fra myndigheter gjør at dette blir altfor heftig. 
Så vi ønsker et fluefiskespeil og mer parkering til hagle, i stedet. 
Denne disp søknaden er nå sendt og det kan gå opptil 12 uker før vi mottar svar. 
 
Jakt 
Så var også den siste BJF-turen på jakt gjennomført. Rådyr og storfugljakt i Steinkjer. Dette 
kan vi si var vellykket og de kom hjem med hele 9 dyr da.  
Ikke så underlig det da, når fru Reksten var med ☺. Spøk til side, dette er et kjempeterreng 
som vi velger å gå videre med til neste år. Vel verdt kjøreturen. 
Videre så fikk vi en forespørsel om et predator -terreng i Alver, men vi har ingen som kan 
hive seg på oppfølging av dette nå midt i oktober mnd. Og vi bør fokusere på de terrengene 
vi allerede har ang predatorer. Det er ikke akkurat kø for predator-jakt fra før av. 
 
Regnskap 
Da er alt fakturert og ført for oktober og den mnd lukkes i dag. 
I starten av oktober hadde vi litt nede-tid her da Silje hos Ecit var sykemeldt, men alt ok nå 
igjen. Vi trenger også se på hytteutleie i Rødlien, mulig dette også må betales via Zettle, 
ellers får vi ikke godkjent bilag på dette. Penger inn på konto uten godkjent betalingskanal er 
ikke å foretrekke fra Ecit sin side.  
 
SoMe 
Viktig at vi holder trykket oppe her året rundt, jeg merker at hvis jeg pauser litt her når jeg 
feks har ferie, så daler visningene kjapt. Målet er alltid ca 30 innlegg i mnd. Og det blir det 
som oftest. Og mye det samme på nettsider.  
 
 
 
 
NOVEMBER 2023 
 
Da er vi kommet til november og denne mnd skal vi få tre nye jegerprøveinstruktører. Det 
gleder vi oss til og Paal og Tore skal til pers allerede helg to i november. (Helge sin tur blir nå 
i desember) 
Her blir det mye som ikke går som det skal for to ferske instruktører. Miljødirektoratet er 
trege med å sende sertifisering, og en liten stund ser det ut som det ikke skal komme i tide. 
Så midt i kurset, eller samme dag som helg to skal starte får vi beskjed om at vi ikke får være 
i Nesttunbrekka mer. Vi får en epost fra huseier at han ikke ønsker at BJF eller NJFF skal 
bruke kantinen til kursvirksomhet. Da har jeg 4 timer på å finne et nytt lokale. Redningen blir 
Gausemel og Kaland skole. Alle elevene får ny info, Stian og jeg møter opp i Nesttunbrekka 
for å kjøre de som ikke måtte ha bil opp til Kaland. Tore og Paal tar imot på Kaland. Litt stress 



ja, men alt gikk bra og alle elevene bestod. Så nå har det vært mye styr for å finne nytt 
lokale. Skoler er ikke helt optimalt pga nett-tilgangen deres og gjestenett. Pluss vi ønsker 
store nok stoler og bord. Så dette at vi har rett på skoler hos kommunen gjelder kun barne- 
og ungdomskoler. Vi får heller ikke bruke helger hos de fleste skoler, så da sliter vi jo litt 
allerede der. Men nå har vi fått tilgang til en kantine i Fyllingsdalen som vi skal teste denne 
helgen. Dette er også Toma, så får vi gjøre en evaluering i etterkant.  
Nye bøker til kurs også bestilt og hentet. Samt hentet foldere til elever fra Bergen Aktiv. Alle 
elever får en gratis caps av BA når de består prøven. Påmeldinger og spørsmål fra elever er 
enorm. Det er daglige påmeldinger og jeg vil si at det virkelig er populært å ta jegerprøven 
hos BJF for tiden. 
 
Rifle 
Vi har solgt en del gavekort nå i november og det er jo kjekt. Vi har lagt om abo hos Telenor, 
pga prisen da vi tegnet det. Nå blir dette omgjort ettersom bindingen er over. På denne 
måten fikk vi en bedre deal. Så denne overgangen har ført til litt krøll noen dager, men 
Telenor lovet kun noen dager så skal alt være ok. Ellers så har vi i november også jobbet med 
prisjusteringer på ammo og teningsavgift. Bergen Aktiv kommenterte at vi solgte 
ammunisjonen billigere enn de gjør, og avtalen var at vi ikke skulle konkurrere med dem på 
pris. Så derfor denne justeringen.  
Jaktfelt er i full sving, og selv om det er kaldt så kommer det folk, både mandag og tirsdager. 
Ellers har jeg også endelig fått nye nøkkelbrikker så nå har jeg et lite lager. Nye instruktører 
betyr nye brikker og tilganger. 
Videre så har det også vært vasking på venterommet på rifle ganger to og vask av 
banen/kontoret pluss støvsuging. 
Juniorskytingen er også smekkfull om dagen, vi jobber fremdeles mot å ha åpent for andre 
enn standplassledere på kortholdsbanen. Dette må vi få til etter jul. Det er flere som venter 
på dette.  
 
Videre så har jeg en evig kamp med våpenkontoret. Eller ikke kamp da, men 2 ganger har jeg 
sendt søknader og de klarer ikke sende pairer til rett adresse. Så det har vært knek. Vi 
snakker 17 eposter og 4 telefonsamtaler. Jeg ønsker å ha alt samlet i ett våpenkort slik at vi 
har alt på samme sted. Men dette med postboks har de slitt litt med. Jeg venter nå for 3. 
gang på dette og har blitt på fornavn med Frank på våpenkontoret. Så han har lovet å ta seg 
av dette. 
 
Hagle 
Vi har slitt litt med vaktene her og Marius har nå laget en mal for antall vakter for å se hvor 
mange flere vi trenger. Jeg har steppet inn i kiosken når det er krise. Vaffeljernet tok fyr, og 
nå har vi fått nytt. Har fått byttet noe lysrør også. Og strøm og kretser er litt sånn halvveis på 
utebelysningen her. Bjørn Erik er på saken her. I korte trekk så er det et gammelt opplegg 
som er lappet mye på, og dette skaper litt krøll. Vi skulle ønske vi hadde litt mer 
trafikk/skyttere nå i kulden, men det er stille periode på alle baner nå i november. Vi har p.t. 
en nedgang på kun 20 prosent på hagle, og dette er det flere grunner til. Ikke minst så føres 
uttak av ammo på en annen måte nå enn før, så vi får se ved årsslutt hvor vi ender her. Men 
masse nye fjes i tillegg til gamle travere. Så det er jo kjekt. 
Henrik Reksten er jo gull for hele BJF og tok seg av brøytingen gratis nå som det kom snø. Vi 
har også hatt bedrifter/ grupper her i november.  



Utbygging 
Her venter vi fremdeles, byggesak har frist til 25. januar 2024. Jeg kan se på saken at 
bymiljøetaten har svart, men vi mangler fremdeles svar fra to etater.  
Mest sannsynlig så kommer dette til å gå bra. Etter samtaler med FM siste dagene, så kan vi 
begynne å grave så smått på 200 meter i ventetiden. Dette skal vi enes om fremover mot jul. 
Det er ikke så mye prosjekter som det pleier hos dem, og det kan vi utnytte. Selv om 
haglebane 3 ligger foran 200-meter i køen, så må jeg muligens gjøre dette litt parallelt for å 
utnytte tiden og ventingen på papirer her. Sånn må det bli ellers blir det bare venting, og det 
liker jeg ikke. Vi skal ha arbeid i retur fra FM og da nytter det ikke med stille-tid. 
 
Regnskap/økonomi 
Budsjetter for 2024 nærmer seg noe nå. Jaktutvalget er det siste utvalget vi venter på nå, og 
disse hadde møte i går.  
Så da har vi fullstendig oversikt når dette er på plass. Ellers kan det nevnes at strøm-støtte 
for siste halvår har fått ny ordning, så det blir ikke utbetalt før neste år. Dette er det lottstift 
som styrer for. 
 
SoMe/nettsider/info/grupper Messenger 
Her er det daglige innlegg og kommunikasjon alt ettersom hva vi holder på med. 
 
Klubbhus 
Noe tull med vann-ledningen her. Viktig at ikke noen drar ut kontakten på varmekabel under 
vasken. Da fryser rørene. To ganger i år har den vært koblet ut. Ellers vasker jeg klubbhuset 
med jevne mellomrom og særlig etter jegerprøvekurs. Ny container bestilt også, den forrige 
var full, og luktet ikke særlig godt. Vi planlegger en felles juleavslutning i klubbhuset i løpet 
av desember også. Foreløpig dato satt til tirsdag 12. desember. Kurvfest som i fjor. 
 
Da er det bare å henge i folkens slik at alle får ned all hjorten sin i år. 
Lykke til med siste innspurt her alle sammen.  
 
 
 
 
DESEMBER 2023 
 
Det nærmer seg jul og dette vises på aktiviteten på Kismul. Desember er vanligvis en rolig 
måned med mørke, is og kulde. I år også med oversvømmelse. 
 
Likevel så har vi hatt aktiviteter. 
 
Jegerprøvekurs, juleavslutning med korgfest, brøyting, vasking, varetelling og rapportering. I 
år valgte vi også å stenge ned Kismul i romjulen, og det har fungert fint. 
 
Juleavslutning 
I tradisjon tro så inviterer jentene hele klubben på avslutning. Jentene satte i gang dette i sin 
tid, men nå er det blitt en sammenkomst for alle som vil og det er vi veldig glade for. Nissen 



kom på besøk også, tenk det. Klubbhuset ble vasket og pyntet med lys i forkant. Og en 
hyggelig sammenkomst for store og små.  
 
Riflebanen 
Desember ble også prisøkning på ammunisjon og treningsavgift justert. Her er det viktig å 
holde trått med leverandører og priser ellers i markedet. Og her har vi fått ny tavle med kritt 
til prisoppslag. Kaffe også kjøpt inn. 
 
Så videre så er det tid for rapporter, alle midler som er mottatt og brukt skal logges og 
rapporteres. Litt kjedelig jobb, men det må til. 
 
Haglebanen 
På haglebanen har det vært en aldri så liten oversvømmelse. Tele i bakken med masse 
nedbør, gjorde at myren ble tett, det vil si at det frosne underlaget ble som et lokk og myr 
ble til basseng. Bassenget ble fullt og bunker med duer ble oversvømt. På med sjøstøvler og 
vasse litt. Noen duer druknet, men etter noen dager sank vannmassene igjen. Vi mistenker 
også at det kanskje sitter noe fast i avløpet, dette må vi fikse når alt er tint opp. 
Posten/ politiet har rotet bort de skriftlige våpensøknadene våre, ingen krise for vi mottar 
våpenkort, men litt styr og detektiv-arbeid har det blitt. 
 
Utbygging 
Godkjent på alle punkt! YES, det gikk i boks. Fiskedammen blir til fluefiske-kastespeil og 
parkering. Hullet fylles igjen. Haglebane og endringen her (flytting 7 meter) er også godkjent. 
I dag har jeg hatt møte med FM, vi venter nå på riktige masser så vi kan begynne her. Vi 
trenger ikke søke IG her heller. 
Ellers er det en sjåfør fra FM som har ødelagt autovern mot vannverket. Dette bekoster og 
fikser Løvås Maskin. Det blir igangsatt raskt. Så det er jo trist når ting blir ødelagt, men uhell 
skjer. 
 
Jegerprøvekurs 
Desember blir første gang vi holder jegerprøvekurs i nytt lokale. Endelig er dette på plass, og 
nå er nøkler, tilganger, nett og diverse på plass. Adressen er Krokatjønnveien 15 og bygget 
ligger i Fyllingsdalen. Nye instruktører på plass og alle elever bestod, denne gangen også. 
Kjempegøy for BJF og for nye instruktører.  
 
Alle kurs for 2024 er nå lagt ut og fastsatt. Er glad vi har elektronisk påmelding samt betaling 
med Zettle. Er nok henvendelser selv om.  
Så sletter vi all info på alle elever fra 2023, ref. Gdpr. Alt tømmes og nytt år med nye elever 
kommer til. 
Vi har også hatt en konkurranse på Facebook, der det er trukket 2 vinnere på julaften. 
 
Regnskap 
Desember betyr årsslutt og purringer på alle som skal ha lønn, varetelling, bilagsinnhenting 
og diverse.  
 
 
 



Åsane JF 
Det kommer en del arbeid som følge av utmeldingen til Åsane. Jeg ser at vi får noen 
medlemmer over til oss fra Åsane. Det kommer også mange spørsmål til oss om hva som 
skjer her. Og jeg har måttet bruke en del tid på å finne ut hva som skjer her. Så vidt jeg har 
forstått så er utmeldingen deres gyldig fra 25. januar etter et møte sentralt. Det kan også se 
ut som at de vil få problemer med å holde jegerprøvekurs før de eventuelt får ny avtale med 
nytt studieforbund. 
 
SoMe/nettsider/info/grupper Messenger 
Her er det daglige innlegg og kommunikasjon alt ettersom hva vi holder på med. 
 


